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GEODÉZIA ÉS KARTOGRÁFIA
58. ÉVFOLYAM  2006  6. SZÁM

A Magyar Földmérési, Térképészeti és Táv-
érzékelési Társaság 2006. május 30-án a Tér-
képész Székházban (Budapest XIV., Bosnyák 
tér 5.), a FÖMI tanácstermében – Apagyi Géza 
elnökletével – megtartotta ez évi Közgyűlését. 
A Társaság szervezeti életének legfontosabb 
eseménye a meghirdetett napirend szerint, – a 
megjelentek aktív közreműködésével – siker-
rel zajlott le. 

A vonatkozó jogi szabályozás értelmében – a 
közhasznúsági státusszal járó kötelezettségből 
fakadóan – közreadjuk a 2005. évről szóló, el-
hangzott közhasznúsági jelentést és főtitkári 
beszámolót (ismertette: Uzsoki Zoltán főtit-
kárhelyettes), valamint a Felügyelő Bizottság 
– Szabó Béla bizottsági elnök által ismertetett 
– jelentését. (További részletek a www.mfttt.hu 
weboldalon olvashatók.)

*
I. Közhasznúsági jelentés és beszámoló

„Tisztelt Közgyűlés, Elnök Úr! 
Kedves Tagtársak!

Megilletődötten állok Önök előtt. Főtitkár úr 
sajnálatos betegsége miatt – amivel kapcsolat-
ban innen is, az Önök nevében is kívánok Neki 
mielőbbi teljes gyógyulást – nekem jutott az a 
megtisztelő feladat, hogy Társaságunknak az el-
múlt évről szóló közhasznúsági jelentését ismer-
tessem, illetve elfogadtassam Önökkel.

Annál is inkább különleges ez a feladat szá-
momra, mert mint Önök előtt bizonyára ismert, 
Társaságunk idén 50 éves, tehát ez egy jubileumi 
Közgyűlés. Remélem, a jelentést a Közgyűlés el 
fogja fogadni.

A közhasznúsági jelentés része a mérleg, a 
könyvvizsgálói jelentés – mely hitelesíti a mérleg 
adatait, és elemzést ad a gazdálkodásunkról – és 
a könyvvizsgáló által adott teljességi nyilatkozat. 

Továbbá el kell számolnunk az állami támoga-
tásokkal, melyekhez az év folyamán hozzáju-
tottunk. Sajnos ez az elszámolás könnyű, mert 
nagyon kevés az így kapott támogatás.

Itt kerül kimutatásra a személyi jövedelemadó-
ból Tagtársaink rendelkezése alapján kiutalt ösz-
szeg felhasználása is. Az így számunkra juttatott 
összeget ezúton is köszönjük, kérjük, továbbra is 
támogassák ebben a formában is Társaságunkat, 
ránk fér!

A gazdasági részen túl tartalma a közhasznú-
sági jelentésnek a szakmai tevékenységről szóló 
beszámoló, és ez elsősorban ennek a jelentésnek 
legfontosabb része. Ez részletezi, hogy meny-
nyiben teljesítettük az alapszabályunkban vállalt 
és a közhasznúság bejegyzésénél elfogadott fel-
adatainkat, meghatározott céljaink szerint dol-
goztunk-e. 

Vegyük hát sorra ezeket, és nézzük, mit végez-
tünk a 2005. évben. 

Mi képviseljük a különböző nemzetközi szak-
mai szervezetekben hazánkat, amelyekkel a kap-
csolatot a Társaság vezetőin túl elsősorban a 
különböző Nemzeti Bizottságokban dolgozó tag-
társaink tartják. Ezt a munkát Társaságunknál a 
Nemzeti Bizottságok szervezik és segítik.

A Nemzetközi Földmérő Szövetségnek (FIG) a 
munkáját dr. Márkus Béla elnökletével működő 
Magyar Nemzeti Bizottság figyeli, és irányítja 
az együttműködést. A Szövetség bizottságai ál-
tal lefedett szakterületek legkiválóbb képviselői 
vesznek részt a Nemzeti Bizottság munkájában, 
mely meghatározott munkaterv alapján műkö-
dik. Az www.MFTTT.hu weblapon munkájukat 
ismertetik, és a nemzetközi vérkeringésbe is be-
kapcsolódnak.

Rendszeresen szerepeltünk mindazokon a fó-
rumokon, melyek a Szövetség életében meghatá-
rozóak, így az egyre növekvő költségek ellenére 
jelen voltunk a FIG rendezvényeken. A nemzeti 
jelentések erről rendszeresen elkészültek. A ma-
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gyar résztvevők számos előadással gazdagították 
ezeket a konferenciákat. Hagyományosan kiemel-
kedő a tevékenységünk a Nemzetközi Szerveze-
tekben az oktatás területén, melyet dr. Márkus 
Béla, a kataszter területén, melyet Osskó András, 
és az informatika területén, melyet dr. Mihály 
Szabolcs tagtársunk irányít.

Ez az aktív részvétel jelentős kiadásokkal jár, 
melyet csak kisebb részben tudott Társaságunk 
vállalni. Jelentős támogatást kapnak fent emlí-
tett tagtársaink fontos feladataik elvégzéséhez az 
FVM-től, a FÖMI-től, a NYME Geoinformatikai 
Főiskolai Kartól és néhány estben az Oktatásügyi 
Minisztériumtól, valamint a Fővárosi Földhiva-
taltól.

Hasonlóan és mondhatom hagyományosan ak-
tív a közreműködésünk az ISPRS munkájában 
is, ahol dr. Remetey-Fülöpp Gábor tagtársunk a 
VII/4 albizottság munkáját irányítja, Winkler Pé-
ter (aki egyidejűleg az ISPRS Magyar Nemzeti 
Bizottság elnöke is – a Szerk.) titkári segítségé-
vel. Törökországban, Isztanbulban részt vettünk 
az ISPRS konferenciáján.

Az ICA Magyar Nemzeti Bizottsága dr. Papp-
Váry Árpád tagtársunk vezetésével, Pokoly Béla 
titkár segítségével működik, és vesz részt a nem-
zetközi rendezvényeken, négy bizottság munká-
jában aktívan közreműködik. Az elmúlt évi spa-
nyolországi konferencián nagy létszámú magyar 
küldöttség képviselte országunkat.

A Társaság társrendezője volt az ICHC térkép-
történeti konferenciának, melyen mintegy 240 
külföldi szakember vett részt.

A Társaság egyik legfontosabb közhasznú te-
vékenysége az oktatási és szakmai továbbképzé-
sek, előadások szervezése, lebonyolítása.

2005. év legnagyobb rendezvénye a Vándor-
gyűlés volt, melyet Győrben rendeztünk, és me-
lyen kb. 360 tagtársunk vett részt. Ezúton is 
köszönetünket fejezzük ki a győri csoportunk ál-
dozatkész munkájáért (főként dr. Ottófi Rudolf és 
Bolla Gyula tagtársunknak), aminek eredménye-
ként felejthetetlen napokat töltöttünk Győrben.

Megrendeztük tavasszal a földügyi szakigaz-
gatás szabályozásának változásairól szóló konfe-
renciánkat, mely mintegy 80 résztvevővel zajlott 
Budapesten, a Sunlight Hotelben.

Ősszel ugyanitt egy nagysikerű konferenciát 
tartottunk a KÜVET befejezésének alkalmából. 
Ezen mintegy 120 fő vett részt.

Ősz elején Baranya megyében, Orfűn megren-
deztük a topográfus találkozót, melyen közel 60 
kolléga vett részt.

Budapesten 42 előadás hangzott el változó 
létszámú érdeklődő előtt. Örömmel jelenthetem, 
hogy az előző évvel ellentétben érdektelenség 
miatt előadás nem maradt el.

Sajnos nincs korrekt statisztikánk a vidéki cso-
portok által megtartott rendezvényekről. Néhány 
csoportunk munkája dicséretet érdemel, ismere-
teink szerint az előadásokon a részvétel aránya 
meghaladja a fővárosit, de el kell mondani, hogy 
sok helyen semmilyen munka nem folyik.

Tudjuk, hogy több vidéki helyszínen is igen 
színvonalas földmérő napot tartottak, illetve ha-
gyománnyá vált a farsangi földmérő báli rendez-
vény. Sok érdekes úgynevezett kisrendezvényt 
tartottak. Ezek – mert tájékoztatás nincs róla 
– sajnos nem kaptak megfelelő publicitást.

Kiemelkedő és szakmailag is fontos felada-
tunk a Geodézia és Kartográfia szaklap kiadása 
és megjelentetésének biztosítása. Dr. Joó István 
professzor főszerkesztő úr irányításával a Szer-
kesztőbizottság igazán magas színvonalú munkát 
végez. Sokszor komoly feladatot jelent a lap szak-
mai színvonalának megőrzése, megfelelő minősé-
gű cikkek összeállítása. 

A lap megjelenéséhez komoly anyagi és erköl-
csi segítséget nyújt az FVM, a FÖMI, valamint a 
nyomtatást biztosító HM Térképészeti Kht. Ezú-
ton is köszönjük áldozatkész munkájukat.

Külön kiemelném dr. Mihály Szabolcs főigaz-
gató úr, és Buga László igazgató úr munkáját, 
hozzáállását. 

Társaságunk fontosnak tartja a kapcsolatépítést 
más, rokon területen működő civil szervezetekkel. 

Tagegyesülete vagyunk a MTESZ-nek, mely 
szervezet továbbra is komoly gondokkal küzd. 
Sajnos a közeljövőben az Intézőbizottságnak ala-
posan át kell gondolni ennek a tagságnak a jövő-
jét, a lehetséges lépéseket, és azt haladéktalanul 
meg kell lépni.

Tagja vagyunk a HUNGIS alapítványnak, va-
lamint alapító tagja a HUNGEO egyesületnek is.

A Magyar Földmérő és Térképész Vállalkozók 
Egyesületével együttműködési megállapodásunk 
van, mely véleményem szerint nem töltődött ki 
a napi feladatokban tartalommal. Biztos vagyok 
benne, hogy szakmánk jelenlegi helyzetében 
egy szoros, a szakma érdekében folytatott közös 
munka elkerülhetetlen, sőt fontos közös érdek. 
Első lépésként végre el kell érni, hogy az Egye-
sület képviselője rendszeresen részt vegyen az IB 
ülésein, annak munkájában.

A Magyar Mérnöki Kamara Földmérési, Tér-
képészeti és Térinformatikai Tagozatával az el-
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múlt évben végre a kapcsolatfelvétel megtörtént. 
A szakma érdekvédelme szempontjából fontos-
nak tartom a további szoros együttműködést szá-
mos személyi és szakmai kérdésben. 

A Társaságunk által képviselt szakterületek két 
főhatóság alá tartoznak, melyekkel folyamatosan 
jó kapcsolatra törekszünk. Reméljük, hogy az 
FVM FTF új vezetése is – az eddigi gyakorlatnak 
megfelelően – Társaságunkkal szoros kapcsolatot 
épít ki, segíti munkánkat.

Társaságunk továbbra is nyitott az együtt-
működésre, szakmai szabályzatok, jogszabályok 
előkészítésében, megvitatásában, véleményezé-
sében.

Külön meg kell említeni az Erdélyi Magyar 
Műszaki Tudományos Társasággal és annak föld-
mérő szekciójával kialakult jó kapcsolatunkat. 
Minden évben – már hagyományosan – nagy 
létszámmal veszünk részt éves rendezvényükön. 
Aki járt már ilyenen, igazolhatja, hogy igen 
hasznos információkhoz jutunk saját feladataink 
megoldásához is, valamint komoly emberi kap-
csolatokat építettünk már ki.

Az eddig elhangzottak alapján kijelenthetem, 
hogy szakmai tevékenységünk a vállalt közhasz-
nú feltételeknek megfelelt, ilyen vállalásunkat 
teljesítettük. A cél szerinti juttatásokat arra for-
dítottuk, amire biztosították, ezeket még egyéb 
bevételeinkből ki is egészítettük.

Tájékoztatom a tisztelt Közgyűlést, hogy szer-
vezettségünkben – sajnos – változás nincs.

Tagjaink száma 1120 fő, melybe bele tartozik 
az is, aki 3 éve nem fizet, illetve a 70 év fölötti 
tagdíjmentes tag is. Az összes lapelőfizetés – kö-
zületekkel együtt – 1018. Ebből egyéni lapelőfize-
tő 616. Nyugdíjas, illetve diák tagdíjfizető 71. 

A tisztújítás után az IB egyik fontos feladatá-
nak jelölte meg a fiatalok bevonását társaságunk 
életébe. Sajnos ez eddig nem sikerült, melyet sze-
mélyes kudarcként könyvelek el, mert az IB ezzel 
a feladattal engem bízott meg.

A Társaság ügyvezetése változatlan, egy főál-
lású adminisztrátor és egy megbízásos ügyvezető 
intézi a napi ügyeket, szervezi a rendezvényeket. 
Az elmúlt hetekben a titkárság elköltözött a Fő 
utcai MTESZ székházból, a mindannyiunk által 
ismert Bosnyák tér 5-be, az első emelet 105-ös 
szobába. Az új elhelyezési lehetőséget köszönjük 
a FÖMI-nek, személy szerint dr. Mihály Szabolcs 
főigazgató úrnak. Úgy gondoljuk, ez az elhelye-
zés lehetővé teszi a jobb elérhetőségünket.

Az irányítást az Intézőbizottság folyamato-
san biztosította, az elmúlt évben 7 ülést tartott. 

A Választmány a döntéseit két ülésen hozta meg, 
és az eddigi gyakorlatnak megfelelően egy Köz-
gyűlésünk volt.

Néhány szót az ez évi dolgainkról.

Mint ahogy már említettem, Társaságunk idén 
50 éves. Szeretnénk méltó módon megünnepelni 
ezt a jeles évfordulót. Erre a decemberi jubileumi 
rendezvényen szeretnénk sort keríteni. Készülő-
ben van az ez alkalomból kiadásra kerülő jubileu-
mi évkönyv, melynek főszerkesztője Zsámboki 
Sándor tagtársunk. Eddig már 21 tagtársunk 
személyes anyagi támogatást nyújtott, mintegy 
200 000 Ft értékben, a kiadvány céljaira. Várjuk 
további felajánlásukat. Jogi tagjainkat az Intéző-
bizottság a közeljövőben, ez ügyben külön is meg 
fogja keresni.

Úgy gondolom, Társaságunk léte, jövője függ 
attól, hogy az elkövetkező időben meg tud-e 
újulni, fiatalodni. Erre az Intézőbizottságnak a 
jövőben sok időt, energiát kell erre fordítania. 
A megváltozott körülményekhez igazodva – vé-
leményem szerint – a Társaság célját, feladatát 
újragondolva kell meghatározni az ennek érdeké-
ben végzendő feladatokat.

Ehhez várjuk tagtársaink építő javaslatait, ak-
tív közreműködését.

Újra ki kell építeni a szoros együttműködést 
a szakma oktatási intézményeivel ennek érde-
kében.

Az idei évben Vándorgyűlés nem lesz, de leg-
alább két nagyrendezvényt tervezünk. 

Az elmúlt hónap legfontosabb eseménye volt, 
hogy a FIG oktatási, térinformatikai és kataszteri 
bizottsága – nagy nemzetközi érdeklődés mellett 
– közös workshopot tartott Budapesten.

Az úgynevezett kisrendezvényeken szeret-
nénk, ha a részvétel emelkedne. Ennek érdeké-
ben érdekes előadásokat kell tartani. És ezeknek 
megfelelő „hírverés”-t kell csinálni.

Tisztelt Közgyűlés!

Az előzőekben részletezetteket és a Nagy Má-
ria ügyvezető asszony által beszámolóm után 
szóban kiegészítésre kerülő írásbeli gazdasági 
beszámolót a Választmány a tisztelt Közgyűlés-
nek elfogadásra ajánlotta.

Én is ezt kérem Önöktől.
Köszönöm megtisztelő figyelmüket.”

*
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II. Jelentés a Felügyelő Bizottság 2005. évi 
tevékenységéről

Elnök Úr! Tisztelt Közgyűlés!
Hölgyeim és Uraim! Kedves Kollégák!

Társaságunk Felügyelő Bizottsága 2005-ben is 
folyamatosan felügyelte a Társaság tevékenységét. 
A Társaság életében, működésében, tevékeny-
ségében és gazdálkodásában az elmúlt évben 
sem történt olyan esemény, amely a Felügyelő 
Bizottság beavatkozását igényelte volna. 

A Felügyelő Bizottság egy tagja rendszeresen 
részt vesz az Intézőbizottság és a Választmány ülé-
sein, így is felügyelve a Társaság tevékenységét.

Az elmúlt időszakban is figyelemmel kísértük 
a taglétszám és a tagdíjfizetési fegyelem ala-
kulását, a tagdíj-nyilvántartást. Sajnálattal kell 
megállapítanunk, hogy a szakmánkat művelők 
közül csak kevesen vannak, akik egyénileg tagok 
Társaságunknál, jelenleg 1120 fő regisztrált tag 
van nyilvántartva, ebből 687 fő fizetett tagdíjat, 
110 fő 70 éven felüli tagtársunknak pedig nem 
kell fizetnie. Ezen felül nem fizet tagdíjat 323 fő, 
akik között van egy-két éve, illetve három és több 
éve nem fizető. A Felügyelő Bizottság álláspont-
ja, hogy az alapszabályunk 12. §. (3) bekezdése 
alapján írásban fel kell szólítani a nem fizetőket 
hátralékuk rendezésére, és amennyiben ezt zá-
ros határidőn belül nem teszik meg, úgy őket ki 
kell zárni Társaságunkból. Javasoljuk, hogy a 
Közgyűlés adja ki feladatául az ügyvezetésnek 
szeptember 30-i határidővel a felszólítások ki-
küldését, majd az Intézőbizottságnak további 
három hónapon belül a kizáró határozat meg-
hozatalát. Jogi tagdíjat 2005-ben 50 cég fizetett. 
A jogi tagdíj mértéke önkéntes vállaláson alapul, 
csak a minimumot állapította meg a Közgyűlés. 
A jobb tervezhetőség érdekében javasoljuk, hogy 
a Társaság írásban, kölcsönös aláírás mellett ál-
lapodjon meg a jogi taggal, amely remélhetőleg 
nagyobb fizetési teljesítést eredményez. Ez a be-
vételi tervezhetőséget biztosabbá teszi. Néhány 
jogi tagnál elmaradást tapasztaltunk a befizeté-
seknél, ezért felkértük a Társaság ügyvezetését, 
hogy június 15-ig írásban szólítsa fel azokat, akik 
nem egyenlítették ki a számlájukat.

Társaságunk egyik célja, hogy a hagyomá-
nyoknak megfelelő fórumot biztosítson a kü-
lönböző véleményeknek és az elért eredmények, 
elképzelések bemutatásának. Ennek egyik kiváló 
eszköze a Geodézia és Kartográfia szaklap, vala-
mint a különböző területi és országos rendezvé-

nyek. 2004-ben Apagyi Géza elnök úr már külön 
kiemelte, hogy a területi csoportok munkája 
nagyobb figyelmet érdemel a Társaság vezetése 
részéről, amely téren az elkövetkező időszakban 
többet kell tenni. A cél megfogalmazása korrekt 
és világos volt, azonban megvalósításához a je-
lenlegi körülmények sajnos nem kedveztek.

A területi csoportok 2005. évi működésére, 
éppen úgy, mint az előző években tapasztaltak 
szerint, továbbra is erősen kihatott a földhiva-
talok feszített leterheltsége, a hatósági munka-
végzés mellett jelentkező feladatok teljesítése, a 
KÜVET, a BEVET, az osztatlan közös tulajdon 
megszüntetés végrehajtási feladatai, valamint a 
vállalkozók és egyéb gazdálkodó szervek meg-
élhetésükért, a további fennmaradásukért foly-
tatott napi küzdelme. Tekintettel arra, hogy a 
területi csoportok tagságának többségét a föld-
hivatali dolgozók adják, így a szakmai előadások 
és egyéb rendezvények szervezésére – egyrészt 
figyelemmel a földhivatali határidők betartására 
– nem volt mindig lehetőség.

Szerencsére azonban a jelentkező leterheltség 
ellenére is voltak olyan megyék, amelyek minta-
ként állhatnak más megyék, területi csoportok elé 
programjaik és kezdeményezéseik bemutatásával.

Jó példát mutattak a „Földmérő nap” megszer-
vezésével a Baranya, a Nógrád, a Zala és a Pest 
megyei csoportok

A visszafogottabb körülmények között 2005-ben 
mégis megtartott rendezvények és szakmai napok, 
előadások témái mind aktuális szakmai kérdések-
hez kapcsolódtak, mint pl. DAT változásvezetés, 
KÜVET, BEVET, TAKAROS, TAKARNET, 
META, földmérési szakfelügyeleti beszámolók és 
vállalkozói fórumok, műszerbemutatók, melyek 
közül is kiemelt téma volt a GPS.

A Társasági programok között szerepeltek a 
földmérő szakestélyek, több megyében hagyomá-
nyossá váltak a földmérő farsangi bálok, kirándu-
lások és túrák.

Tapasztalható, hogy a nagyobb országos ren-
dezvényeket a területi csoportok tagjai rendsze-
resen látogatják. Pl. a Vándorgyűlést, a székes-
fehérvári GIS OPEN konferenciát és egyéb szak-
mai konferenciákat.

Társaságunk vezetése és a tagság szorosabb 
kapcsolatának a kialakításában többet kell mind-
két részről tenni. Nem új keletű az a felismerés, 
hogy a helyi programok, rendezvények, a talál-
kozók kiváló alkalmat nyújtanak személyes kap-
csolatok ápolására, elképzelések kölcsönös meg-
ismerésére, a szakmai érdekek egyeztetésére.
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Itt kérjük meg tagtársainkat, hogy nagyobb 
gondot fordítsunk a tagtoborzásra.

A területi csoportok munkáját nehezíti, hogy 
a MTESZ helyi szerveivel a kapcsolat egyre 
gyengül.

A Társaság és a Magyar Mérnöki Kamara terü-
leti csoportjai között kiérződik az érdekellentét, a 
tapasztalat szerint a fiatalabb korosztályhoz tar-
tozó mérnökök inkább kamarai tagok, Társasá-
gunk iránt kevésbé érdeklődnek, nem működnek 
közre, érdekképviseletüket a kamarán keresztül 
érvényesítik. Ennek eredményeképpen a területi 
szervek értékes, szakmailag képzett tagtársakat 
veszítenek el.

A Felügyelő Bizottság 2005-ben, évközben, 
két ízben ellenőrizte a Társaság gazdasági te-
vékenységét. Az ellenőrzés említésre méltó ese-
ményt nem talált. Az év lezárásakor áttekintettük 
azokat a dokumentumokat, amelyeket a könyv-
vizsgáló állított össze.

Minden évben gondot okoz a költségvetési terv 
formai és tartalmi volta. Nem lehet az egyes téte-
leket az aktuális mérleggel összevetni, nem lehet 
a tervezet jóságát, teljesíthetőségét vélelmez-
ni. Ezért kezdeményeztük és megállapodtunk a 
könyvelő képviselőjével, hogy évközben együt-
tesen összeállítjuk a kívánt formát. Megállapod-
tunk továbbá abban, hogy a Felügyelő Bizottság 
az Ügyrendjének megfelelően minden év május 
20-ig megkapja azon adatokat, amelyek egy ala-
pos ellenőrzésnek alapfeltételei.

Összességében megállapítottuk, hogy a 
számviteli adatfeldolgozás rendben megtör-
tént, a számlák rendezése megfelelt a szám-
viteli előírásoknak. A Társaság mérlege és 
az eredmény-kimutatása hiteles bizonylatok 
alapján, valós adatokat tartalmaznak. A vizs-
gált bizonylatok megfeleltek a követelmények-
nek, azokon az érvényesítés és utalványozás az 
érdekeltek által szabályszerűen megtörtént.

Társaságunk gazdálkodása 2005-ben – kö-
szönhetően a Vándorgyűlésnek – pozitív ered-
ménnyel zárult. 

A 2005. évi mérlegről tett megállapításokkal 
a Felügyelő Bizottság egyetértett, nevezetesen a 
Társaság gazdálkodása 2005-ben is összessé-
gében rendben volt.

A Társaság vezetése időben összeállította a 
2006. évi költségvetését, amelyet az Intézőbi-
zottság jóváhagyott. A 2006. évi költségvetés 
a vonatkozó törvények és az Alapszabályunk 
figyelembevételével készült.

Tisztelt Közgyűlés!

Összegezve az eddigieket a Felügyelő Bizott-
ság megállapította, hogy a Társaság ügymenete 
a hatályos jogszabályok, az Alapszabály és a 
Közgyűlési határozatok alapján folyik.

A Társaság közhasznú tevékenysége során sza-
bályszerűen járt el, jogszabálysértésre, az Alap-
szabály megsértésére utaló tényt, körülményt 
nem észleltünk.

A Társaság és szervezetei által hozott határo-
zatok szabályszerűek, a meghatározott eljárási 
rend szerint keletkeztek.

A Felügyelő Bizottság jogellenességet, Alap-
szabályba, Közgyűlési határozatba ütközést, 
erre utaló tényt, mulasztást nem észlelt.

*
Tisztelt Közgyűlés!

A Felügyelő Bizottság a Társaság 2005. évi 
tevékenységét szabályszerűnek minősíti.

A közhasznú szervezetekről szóló 1997. évi 
CLVI. törvény előírásai szerint a Társaság el-
készítette a közhasznúsági jelentést, amelynek 
elfogadása a Társaság legfelsőbb szervének – a 
Közgyűlésnek – kizárólagos hatásköre.

A Főtitkárhelyettes által beterjesztett beszá-
molót és a közhasznúsági jelentést elfogadásra 
javasoljuk, egyidejűleg kérjük a Közgyűlést, 
hogy a Felügyelő Bizottság 2005. évi munkájáról 
szóló jelentést tudomásul véve azt fogadja el.”

A dokumentumokat a Közgyűlés megvitat-
ta, majd egyhangúlag, ellenszavazat és tartóz-
kodás nélkül elfogadta, bele értve a Felügye-
lő Bizottság jelentésében megfogalmazott, a 
Társaság, illetve az ügyvezetés által végrehaj-
tandó feladatokat is.

Intézőbizottság




